
POSIEDZENIE 

RADY OSIEDLA KRZEKOWO-BEZRZECZE 

06.11.2017r. 

 

PORZĄDEK: 

1. Powitanie gości, radnych - stwierdzenie prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenie rady. 

3. Korekta planu finansowo-rzeczowego RO w 2017r. 

- wydatki na choinkę osiedlową 

- wydatki na spotkanie opłatkowe 

- zakupy inne 

4. Sprawa kursowania autobusu nr 74  

5. Ul. Zaściankowa – gość posiedzenia: Lech Zys 

– pismo w sprawie legalności dojazdu do ul. Rozmarynowej. 

6. Przedłużenie umowy Anny Pietruszewskiej. 

7. Sprawy bieżące:  

– referuje: Andrzej Porożyński 

– szkolenie w Łukęcinie (oświadczenia) 

– wnioski propozycje inwestycji RO na rok 2018. 

Ad.1 

Przewodniczący przywitał radnych i gości oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

Ad.2 

 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia, które odbyło się 02.10.2017r. Wszyscy 

głosowali „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad.3 

 

Skarbnik Rady Osiedla, Lilianna Gnoińska, przedstawiła korektę planu finansowo-rzeczowego na rok 

2017. Ze środków rady zaplanowano spotkanie opłatkowe, którego łączna kwota wyniesie 2711zł. 

Spotkanie odbędzie się w „Bistro Solniczka” przy ul. Łukasińskiego 42 D/8, w dniu 16 grudnia o 

godzinie 16:00. 

10 grudnia zaplanowano również choinkę osiedlową. Na słodycze dla dzieci przeznaczono 300 zł, 

natomiast na nagrody 1000 zł.  

 

Zaproponowano również kupno: 

- głośnika + mikrofonu bezprzewodowego, który będzie mógł być wykorzystywany na różnych 

wydarzeniach osiedlowych, 

- namiotu 3x4,5 m.- koszt około 3000 zł, 

- namiotu 2x2 m. 

W głosowaniu wszyscy jednomyślnie byli „za” przedstawionym planem finansowym. 



 

Radni zastanawiali się czy wydawać gazetkę osiedlową, gdyż w tym roku Rada Osiedla miała bardzo 

mały wpływ na wydatki, na inwestycje osiedlowe. Ostatecznie postanowiono w głosowaniu, w 

którym 9 osób było „za”, 1 się „wstrzymała”, by wydać gazetkę i przedstawić w niej przyczyny tej 

sytuacji. 

 

Ad.4 

Pan Marcin Witaszewski zwrócił się do ZDiTM o utrzymanie ciągłości jazdy autobusu linii numer 74 w 

godzinach wieczornych, gdyż w obecnej sytuacji autobus kończy bieg o 18:20 przy Zakładach 

Piekarniczych. Pan Witaszewski prosi, by raz na godzinę autobus jeździł także wieczorami.  

Niestety Rada Osiedla Krzekowo- Bezrzecze nie  może występować do Wójta Gminy Dobra w tej 

sprawie. 

Dlatego są dwie możliwości: 

1. napisać do ZDiTM by skontaktowali się z Gminą Dobra. 

2. Wysłać e-mail do Pana Duklanowskiego (Radny) i Pana Janusza Jagielskiego (Radny), by zajęli się tą 

sprawą, a także przedstawić problem na Facebook’u. 

 

 

Ad.5  

 

Mieszkaniec ul. Zaściankowej - Lech Zys przekazał informacje ze spotkania z Zastępcą Prezydenta 

Miasta - Michałem Przepierą w sprawie przejazdu mieszkańców gminy Dobra przez osiedle miejskie 

Bezrzecze. Sprawy ciągną się od wielu lat i nie można ich jednoznacznie załatwić w sposób 

zadawalający i satysfakcjonujący mieszkańców. 

Wnioski: 

Pan Zys prosił, by Rada Osiedla zajęła się sprawą. Wszystkie dokumenty dotyczące zamknięcia ulicy, 

wykonania umowy podpisanej przed MON 3 lata temu przygotuje wnioskodawca. 

Wszyscy Radni jednomyślnie zagłosowani za wysłaniem pisma od Rady Osiedla. 

 

 

Ad.6 

Radni zagłosowali w sprawie przedłużenia umowy pracownikowi Rady Osiedla- Annie 

Pietruszewskiej. Wszyscy jednomyślnie byli za przedłużeniem umowy na rok 2018. 

 

Ad.7  

Sprawy bieżące: 

 W sprawie poprawy bezpieczeństwa na ul. Szerokiej wysłano e-maile do Pana Charęzy i do 

dyr. ZDiTM w sprawie przedstawienia kosztorysu oświetlenia i oznakowania LED-owego 

pasów dla pieszych. Nie otrzymano odpowiedzi na zapytania. Ponadto rozważano 

wystąpienie o ograniczenie nacisku na oś dla pojazdów ciężarowych, które niszczą wszystkie 

studzienki nieprzystosowane do takich obciążeń. Również należy wyjaśnić i rozstrzygnąć 

ograniczenie transportu materiałów niebezpiecznych. Przez ul. Szeroką jadą wszystkie 

samochodowe cysterny z Zakładów Chemicznych Police z bardzo niebezpiecznymi ładunkami 

– przeważnie nocą. 

 Ustalono wystąpienie do odpowiedniej jednostki UM o przegląd oświetlenia PV-LED na ul. 

Żyznej. Są 4 lampy słupowe LED o własnym zasilaniu solarno-wiatrowym. Ktoś zniszczył 



kamieniem panel PV lampy przy skrzyżowaniu z ul. Misia W. Lampa przy warsztacie 

samochodowym nie świeci, pozostałe na 50%. 

 Mieszkańcy i rzemieślnicy notorycznie spalają odpady/śmieci w warsztatach i domach. Np. 

stolarze spalają płyty wiórowe i kleje. Skierowano prośbę do Straży Miejskiej, by przyjrzała się 

sprawie. Straż Miejska informuje na podstawie swoich doświadczeń, że tylko około 2% 

spalanych rzeczy jest niedozwolona. Odbędą się kontrole Straży w prywatnych domostwach. 

W warsztatach kontrole może wykonać WOŚiGW, ma do tego swoich inspektorów. 

 Sprawa poprawy ścieżki i terenu wokół urządzeń gimnastycznych w Parku Modra – 

postanowiono temat podjąć na wiosnę, tzn. wystąpić do ZUK o wysypanie żwirem miejsc w 

których tworzą się błotne kałuże. 

 Developerzy wychodzą poza obręb swoich działek na ul. Żyznej i Szerokiej. Zaproponowano, 

by przyjrzeć się sprawie, udokumentować i przesłać zebrane informacje Pani Grażynie 

Walaszczyk, aby sprawdziła czy rzeczywiście teren ten jest nielegalnie zagospodarowywany 

na parkingi, śmietniki, itp.  

 24-25 listopada odbędzie się szkolenie Rad Osiedlowych. Pani Lilianna Gnoińska i 

Przewodniczący Janusz Fert zadeklarowali udział w szkoleniu. 

 Wniosek od Radnych, aby zgłosić Straży Miejskiej fakt jeżdżących pod prąd pojazdów na ul. 

Żniwnej oraz Drozdowej. 

 

Protokołowała 

Anna Pietruszewska 


